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ZÁPISNICA 

z 1. riadneho zasadnutia AS TU 

23. marca 2017 o 13.30 h 

Aula Pazmaneum (Univerzitné námestie, 917 01 Trnava). 
 

Prítomní: doc. PhDr. Juraj Hladký, PhD., doc. RNDr. Dušan Holý, CSc., PhDr. Andrej Závodný, 

PhD., Bc. Dagmar Blažková, Bc. Katarína Olejárová, doc. PhDr. Ondrej Botek, PhD., PhDr. 

Kristína Grendová, PhD., Mgr. Michaela Hromková, PhD., Mgr. Katarína Dudáková, doc. JUDr. 

Mgr. Martina Gajdošová, PhD., JUDr. Marianna Novotná, PhD., JUDr. Peter Varga, PhD., JUDr. 

Kristína Jurišová, Mgr. Daniela Hlobíková, prof. ThDr. Ladislav Csontos SJ, PhD., PhDr. Renáta 

Jamborová, PhD., doc. ThDr. Jozef Kyselica, PhD., Bc. Veronika Česká, Bc. Anna Zámečníková, 

Mgr. Katarína Karabová, PhD., PhDr. Pavol Krištof,  PhD., PhDr. Peter Rusnák, PhD., Mgr. 

Michal Kohút, PhDr. Henrieta Žažová, PhD. 

 

Ospravedlnení:  Mgr. et Mgr. Art. Barbora Balážová, PhD., Mgr. Martin Brestovanský, PhD., 

Bc. Jozef Smolinský, Barbora Bilková, Mgr. Barbora Rajnáková, doc. JUDr. Monika Jurčová, 

PhD., doc. JUDr. Miriam Laclavíková, PhD., Mgr. et Mgr. Lukáš Jeník, PhD., Bc. Terézia 

Moravcová, prof. PhDr. Ivan Gerát, PhD., PhDr. Peter Žitný, PhD., Barbora Mišovičová, Bc. 

Ľubomír Šottník. 

 

Hostia: prof. doc. JUDr. Marek Šmid, PhD., rektor TU, Ing. Viera Peterková, PhD., prorektorka 

TU, prof. PhDr. Vladimír Rábik, PhD., prorektor TU, doc. PhDr. Marek Majdan, PhD., prorektor 

TU, Ing. Milan Hornáček, kvestor TU, PhDr. Adriana Krupová, koordinátorka pre kvalitu TU.  

 

 

Program: 
1. Otvorenie.  

2. Kontrola uznesení AS TU. 

3. Správa o činnosti AS TU za rok 2016. 

4. Kritériá na pridelenie ubytovania študentov TU v Trnave v akad. r. 2017/2018. 

5. Voľba zástupcu študentskej časti AS TU za člena Komisie pre ubytovanie študentov TU. 

6. Rôzne. 

 

 

Bod 1 – Otvorenie.  

 

 Prvé riadne zasadnutie Akademického senátu Trnavskej univerzity v Trnave (ďalej         

len „AS TU“) vo funkčnom období 2016 – 2020 otvorila Mgr. Katarína Karabová, PhD. (ďalej 

len „predsedníčka AS TU“). Privítala prof. doc. JUDr. Mareka Šmida, PhD., rektora TU (ďalej 

len „rektor TU) a prítomných hostí. Informovala o členoch AS TU, ktorí v súlade s § 10 ods. 7 

Rokovacieho poriadku AS TU ospravedlnili svoju neúčasť na zasadnutí.  

 Na základe kontroly prezenčnej listiny skonštatovala uznášaniaschopnosť AS TU, ktorý 

pristúpil k voľbe svojich pracovných orgánov. AS TU prijal nasledovné uznesenia: 

 

Uznesenie AS TU 1R-1/23032017 
AS TU ustanovuje za skrutátorov 1. riadneho zasadnutia AS TU za zamestnaneckú časť             

dr. Henrietu Žažovú a za študentskú časť Bc. Dagmaru Blažkovú.  

 

Hlasovanie: 

Prítomní:           24 

za: 24           

proti:   0      

zdržal sa:            0  

Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené.  
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Uznesenie AS TU 1R-2/23032017 
AS TU schvaľuje za predsedu návrhovej komisie 1. riadneho zasadnutia AS TU dr. Petra Vargu   

a za členov návrhovej komisie za zamestnaneckú časť dr. Pavla Krištofa a za študentskú časť    

Bc. Katarínu Olejárovú.  

  

Hlasovanie: 

Prítomní:           24 

za: 22           

proti:   0      

zdržal sa:            2  

Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo schválené potrebnou väčšinou hlasov.  
 

 

Uznesenie AS TU 1R-3/23032017 
AS TU schvaľuje za overovateľov zápisnice z 1. riadneho zasadnutia AS TU dr. Kristínu 

Grendovú a Mgr. Danielu Hlobíkovú.                             

 

Hlasovanie: 

Prítomní:           24 

za: 24           

proti:   0      

zdržal sa:            0  

Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené. 
 

 AS TU následne prešiel k schvaľovaniu programu. Keďže predsedníčke AS TU nebol 

doručený žiadny pozmeňujúci návrh k predloženému návrhu programu, AS TU prešiel 

k hlasovaniu a prijal nasledovné uznesenie: 

 

Uznesenie AS TU 1R-4/23032017 

AS TU schvaľuje program 1. riadneho zasadnutia nasledovne: 

1. Otvorenie.  

2. Kontrola uznesení AS TU. 

3. Správa o činnosti AS TU za rok 2016. 

4. Kritériá na pridelenie ubytovania študentov TU v Trnave v akad. r. 2017/2018. 

5. Voľba zástupcu študentskej časti AS TU za člena Komisie pre ubytovanie študentov TU. 

6. Rôzne. 

 

Hlasovanie:   

Prítomní:           24 

za: 24           

proti:   0      

zdržal sa:            0  

Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené. 

 

 

Bod 2 – Kontrola uznesení AS TU 

 

Predsedníčka AS TU skonštatovala, že neboli prijaté žiadne uznesenia, ktoré by bolo 

potrebné kontrolovať.  

 

 

Bod 3 - Správa o činnosti AS TU za rok 2016.  

 

Predsedníčka AS TU uviedla, že podľa § 9 ods. 1 písm. r) zákona č. 131/2002 Z. z. 

o vysokých školách podáva AS TU akademickej obci výročnú správu o svojej činnosti, ktorú 
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zverejňuje na webovom sídle univerzity najmenej na štyri roky. Podotkla, že predložený návrh 

správy pripravila prof. Košičiarová, predošlá predsedníčka AS TU. Návrh správy o činnosti bol 

členom AS TU zaslaný elektronicky a predsedníčka AS TU konštatovala, že jej nebol doručený 

žiadny pozmeňujúci návrh. V rámci otvorenej diskusie doc. Hollý a predsedníčka AS TU podotkli 

iba formálne pripomienky, ktoré vznikli nedopatrením, žiadny pozmeňujúci návrh však v rámci 

diskusie neodznel. Predsedníčka AS TU následne diskusiu uzavrela a AS TU pristúpil 

k hlasovaniu o návrhu uznesenia: 

 

Uznesenie AS TU 1R-5/23032017 
AS TU schvaľuje Správu o činnosti AS TU za rok 2016 a ukladá tajomníčke AS TU zverejniť ju 

na webovom sídle univerzity. 

 

Hlasovanie:   

Prítomní:           24 

za: 24           

proti:   0      

zdržal sa:            0  

Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené. 

 

 

Bod 4 - Kritériá na pridelenie ubytovania študentov TU v Trnave v akad. r. 2017/2018. 

 

Predsedníčka AS TU objasnila, že v zmysle Štatútu TU schvaľuje AS TU kritériá na 

pridelenie ubytovania študentom univerzity, ktoré sú súčasťou vyhlášky rektora o ubytovaní 

študentov a ktorá bola členom AS TU zaslaná elektronicky spolu s návrhom kritérií. Predsedníčka 

AS TU takisto poznamenala, že do dnešného dňa jej neboli doručené žiadne pripomienky ani 

pozmeňujúce návrhy. Vyzvala rektora TU ako predkladateľa, aby zdôvodnil predložený návrh 

kritérií. 

Rektor univerzity uviedol, že spracovateľkou návrhu je prorektorka pre vzdelávanie, dr. 

Peterková, preto ju požiadal o oboznámenie prítomných s obsahom návrhu. Prorektorka pre 

vzdelávanie uviedla, že predložený návrh kritérií sa výrazne nezmenil oproti zneniu z predošlého 

akademického roka, a konkrétne priblížila charakter zmien a doplnení. Následne sa vyjadrila 

k doplňujúcemu návrhu dr. Vargu k zneniu vyhlášky, ktorý bol takisto doručený aj členom AS TU 

a ktorý spočíval vo vytvorení elektronickej schránky pre účely zasielania návratiek na ubytovanie. 

Uviedla, že sa s návrhom stotožňuje, avšak môže byť zapracovaný až v návrhu vyhlášky 

v nasledujúcom akademickom roku, keďže vyhláška o ubytovaní už bola schválená na zasadnutí 

Kolégia rektora TU, preto nie je možné do nej v súčasnosti zasahovať. 

Predsedníčka AS TU následne otvorila diskusiu k predloženému návrhu. V rámci nej 

vystúpila dr. Jurišová z PrF TU, ktorá sa priklonila k návrhu dr. Vargu a poukázala na to, že 

súčasný systém doručovania návratiek je zastaralý a vyžaduje si elektronizáciu.  

Vzhľadom na to, že žiadne iné pozmeňujúce návrhy v rámci diskusie neodzneli, 

predsedníčka AS TU diskusiu uzavrela, AS TU prešiel k hlasovaniu a prijal uznesenie: 

 

Uznesenie AS TU 1R-6/23032017 
AS TU schvaľuje Kritériá na pridelenie ubytovania študentov TU v Trnave v akademickom roku 

2017/2018 v predloženom znení. 

 

Hlasovanie:   

Prítomní:           24 

za: 24           

proti:   0      

zdržal sa:            0  

Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené. 
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Bod 5 - Voľba zástupcu študentskej časti AS TU za člena Komisie pre ubytovanie študentov 

TU v Trnave. 

 

V rámci ďalšieho bodu rokovania predsedníčka AS TU oboznámila členov AS TU, že dňa 

14. marca 2017 sa rektor TU písomne obrátil na AS TU so žiadosťou o zvolenie jedného zástupcu 

študentskej časti AS TU za člena Komisie pre ubytovanie študentov na trojročné funkčné obdobie 

so začiatkom od 1. apríla 2017 z dôvodu, že doterajšia zástupkyňa zvolená na zasadnutí 

študentskej časti AS TU v marci 2016 Mgr. Lucia Kováčová sa písomne vzdala tejto funkcie 

z dôvodu nástupu na rodičovskú dovolenku.  

V otvorenej diskusii k tomuto bodu programu vyzvala predsedníčka AS TU zástupcov 

študentskej časti AS TU, aby predložili návrhy na kandidáta. Bc. Olejárová navrhla za kandidáta 

na člena komisie Mgr. Kohúta z FF TU, ktorý s kandidatúrou súhlasil. Ďalšie návrhy neboli 

predložené, a preto študentská časť AS TU pristúpila k hlasovaniu a prijala uznesenie: 

 

Uznesenie AS TU 1R-7/23032017 
AS TU schvaľuje za zástupcu študentskej časti AS TU v Komisii pre ubytovanie študentov TU 

v Trnave Mgr. Michala Kohúta. 

 

Hlasovanie:   

Prítomní:           24 

za: 23           

proti:   0      

zdržal sa:            1  

Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo schválené potrebnou väčšinou hlasov. 

 

 

Bod 6 – Rôzne. 
 

Predsedníčka AS TU informovala o zasadnutí predsedníctva AS TU dňa 23. marca 2017, 

ktoré sa zaoberalo prípravou programu 1. riadneho zasadnutia AS TU. 

 

V rámci rozpravy doc. Hollý pripomenul svoj námet z predchádzajúceho zasadnutia 

spočívajúci v úprave sedenia členov AS TU a prípadných rotujúcich rokovaniach na pôde 

jednotlivých fakúlt. K uvedenému sa vyjadril rektor univerzity, ktorý poukázal na to, že priestory 

auly Pazmaneum sú dočasným riešením, keďže iným adekvátnym priestorom pre zasadnutia AS 

TU univerzita nedisponuje. Dal však do pozornosti, že v súčasnosti prebieha rekonštrukcia 

zasadacej miestnosti na rektoráte TU, po skončení ktorej bude k dispozícii adekvátny rokovací 

priestor i pre zasadnutia AS TU. V súvislosti s možnosťou rotujúcich rokovaní sa o slovo prihlásil 

prof. Csontos z TF TU, ktorý upriamil pozornosť na existujúci problém s parkovaním v prípade 

rokovaní na jednotlivých fakultách. Po diskusii predsedníčka vyjadrila presvedčenie, že sa 

v dostatočnom časovom horizonte nájde adekvátne riešenie danej požiadavky.  

 

 Predsedníčka AS TU ďalej v rámci bodu Rôzne odovzdala slovo dr. Vargovi, ktorý zaslal 

členom materiál s názvom "Učiace sa Slovensko". Dr. Varga uviedol, že ide o materiál, ktorý 

vypracovalo Ministerstvo školstva, vedy, výskumu a športu SR. Materiál predstavuje zámer na 

zmeny v oblasti vzdelávania, pričom obsahuje aj zámer zmien v oblasti vysokého školstva. Tento 

zámer predložilo ministerstvo na diskusiu, pričom materiál by mal byť predmetom rokovania 

Rady VŠ, ktoré by sa malo uskutočniť koncom apríla. V tejto súvislosti požiadal o predloženie 

prípadných pripomienok a námetov zo strany členov AS TU, ktoré by mohol tlmočiť z pozície 

člena predsedníctva Rady vysokých škôl.  

K predloženému materiálu sa vyjadril aj rektor univerzity a poskytol nielen informácie 

z pozície člena prezídia SRK, ale dal do pozornosti aj prípravu stanoviska univerzity 

k predloženému materiálu, pričom vyzval prítomných na predkladanie prípadných námetov 

a pripomienok, ktoré by boli súčasťou pripravovaného stanoviska. Zároveň členov AS TU 

informoval o stave prebiehajúcej novelizácie zákona o vysokých školách.   
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Dr. Novotná sa do otvorenej diskusie zapojila s návrhom, či by informáciu 

o pripravovanom zasadnutí AS TU nebolo možné poskytovať vo väčšom časovom predstihu. 

Predsedníčka AS TU uviedla, že uvedenú záležitosť riešilo už predsedníctvo AS TU pred začatím 

riadneho rokovania a ozrejmila, že stanoveniu termínu AS TU vždy predchádza vzájomná dohoda 

s rektorom univerzity, keďže zo strany vedenia univerzity sú predkladané materiály na rokovanie 

AS TU, ktoré sú častokrát obmedzené termínom. Informácia o rokovaní AS TU je vždy zaslaná 

v súlade s ustanovením rokovacieho poriadku AS TU. Zároveň prítomným členom AS TU 

avizovala najbližšie zasadnutie AS TU dňa 27. 4. 2017. 

 

Keďže nik z prítomných členov AS TU nemal ďalšie námety v rámci bodu Rôzne, 

predsedníčka AS TU ukončila tento bod programu. Poďakovala prítomným členom AS TU za ich 

účasť na 1. riadnom zasadnutí AS TU a zasadnutie ukončila. 

 

V Trnave, 23. marca 2017 

 

 

 

Schválil:                        Mgr. Katarína Karabová, PhD., predsedníčka AS TU  

 

                                                                 

  

Overili:                          PhDr. Kristína Grendová, PhD., členka AS TU  

  

   

 

                                       Mgr. Daniela Hlobíková, členka AS TU   

  

 

 

Spracovala:                    Ing. Lívia Macášková, tajomníčka AS TU  

 

 


